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Protokół Nr XX/ 2020 
z Sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 27 sierpnia 2020 r. 
 

XX Sesję Rady Powiatu w Kluczborku w trybie zdalnym otworzył  
o godz. 1400  Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Olech, który przywitał wszystkich 
radnych oraz zaproszonych gości. 

Na XX Sesji Rady Powiatu obecny był również Burmistrz Miasta Kluczborka Pan 
Jarosław Kielar, oraz Burmistrz Miasta Wołczyn Pan Leszek Wiącek. Następnie 
Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i zarządził minutę ciszy ku pamięci 
zmarłego niedawno Wicestarosty Kluczborskiego Pana Rafała Neugebauera. 
Przewodniczący stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane  uchwały będą 
prawomocne, gdyż obecnych na dzisiejszej sesji jest 18 radnych. 
 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia 
się następująco: 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
1.2/ zatwierdzenie porządku obrad, 
1.3/ zatwierdzenie protokołu z XVIII Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  
1.4/ zatwierdzenie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu w Kluczborku 
2./ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Kluczborskiego  
2.1/ wybór komisji skrutacyjnej, 
2.2/ zgłoszenie przez Starostę Kluczborskiego kandydata na Wicestarostę Kluczborskiego, 
2.3/ przeprowadzenie głosowania ( głosowanie tajne) 
2.4/ ogłoszenie wyników wyboru. 
3. Podjęcie uchwał 
4./ w sprawie likwidacji Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku 
5./ w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury im. Stanisława 
Wyspiańskiego  
w Kluczborku, z siedzibą przy ul. Damrota 4 w Kluczborku. 
6./ w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki, Rozwoju Rodziny Rady Powiatu w Kluczborku. 
7./ w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rolnictwa Rady 
Powiatu w Kluczborku. 
8./ w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  
w Kluczborku. 
9./ w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu  
i Rolnictwa. 
9.1 /zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji, 
10./ w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny, 
10.1 / zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji, 
11./ zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 
2020 
12./ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
13./ w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej  
14./ w sprawie przyjęcia  Powiatowego Programu na Rzecz Rozwoju Pieczy Zastępczej na  
lata 2020- 2022. 
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15./ Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Kępnie na 
obszarze Powiatu Kluczborskiego za rok 2019. 
16./ Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Kluczborku na 
obszarach Powiatów Kluczborskiego, Opolskiego, Namysłowskiego i Oleskiego za rok 2019. 
17./Przyjęcie Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  
od 15.05.2020  r. do 31.07.2020 r. 
18./Wolne wnioski. 
19./Zamknięcie obrad.                                   

 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku, który został przyjęty  

w głosowaniu jednogłośnie: 
 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Sitek, Celina Zając, Jarosław Przybył, Marcin Michalski, Przemysław Panicz, Lesław 
Czernik, Ryszard Okaj, Damian Buła, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Artur Nowak, 
Robert Wietrzyk, Piotr Pośpiech, Magdalena Durecka, Andrzej Olech, Mariusz 
Pieńkowski, Andrzej Butra, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel 

 
Do punktu 1.3 porządku obrad 

 
Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XVIII Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Przemysław Panicz, Andrzej Olech, Jarosław Przybył, Marcin Michalski, Jakub Goliński, 
Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Andrzej Butra, Celina Zając, Ryszard Okaj, Damian 
Buła, Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Artur Nowak, Piotr Pośpiech, 
Zdzisław Pelc, Magdalena Durecka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel           

 
Do punktu 1.4 porządku obrad 

 
Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XIX Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Przemysław Panicz, Jarosław Przybył, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Lesław Czernik, Celina 
Zając, Andrzej Butra, Damian Buła, 
Mariusz Pieńkowski, Piotr Pośpiech, Marcin Michalski, Zdzisław Pelc, Jakub Goliński, 
Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Wojciech 
Smolnik, Artur Nowak, Magdalena Durecka 
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PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel 

 
Do punktu 2 porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu z porządku obrad, który dotyczył 
procedury wyboru Wicestarosty Kluczborskiego. Zgodnie ze Statutem Powiatu 
Kluczborskiego głosowanie tajne przeprowadza powołana przez radę Komisja Skrutacyjna w 
liczbie 3 radnych, której skład osobowy przyjmuje Rada zwykłą większością głosów głosując 
odrębnie na każdego kandydata. Przewodniczący Obrad poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
członków Komisji Skrutacyjnej. Radny Wojciech Smolnik zgłosił kandydaturę Pana 
Jarosława Przybyła, który wyraził zgodę. Radny Maciej Sitek zgłosił kandydaturę Pani Celiny 
Zając, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Następnie radny Artur Nowak zgłosił 
kandydaturę Pana Przemysława Panicza, który również wyraził zgodę. Kolejno 
Przewodniczący przeszedł do głosowania nad kandydaturą radnego Jarosława Przybyła do 
komisji skrutacyjnej. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Artur Nowak, Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Celina Zając, Wojciech Smolnik, Lesław 
Czernik, Damian Buła, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Magdalena Durecka, Piotr 
Pośpiech, Zdzisław Pelc, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Marcin Michalski, 
Robert Wietrzyk, Andrzej Butra 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jarosław Przybył 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie odnośnie kandydatury Pani Celiny Zając do 
Komisji Skrutacyjnej. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Jakub Goliński, Przemysław Panicz, Marcin Michalski, Artur Nowak, Maciej Sitek, Andrzej 
Olech, Robert Wietrzyk, Magdalena Durecka, Wojciech Smolnik, Mariusz Pieńkowski, 
Lesław Czernik, Damian Buła, Ryszard Okaj, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech, 
Jarosław Przybył, Andrzej Butra 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Celina Zając 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel 
 
Kolejno przeprowadzono głosowanie nad trzecim kandydatem do Komisji Skrutacyjnej, 
Panem Przemysławem  Paniczem. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
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Marcin Michalski, Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Artur Nowak, Jakub Goliński, Andrzej 
Olech, Celina Zając, Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Damian Buła, 
Mariusz Pieńkowski, Lesław Czernik, Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech, 
Magdalena Durecka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Przemysław Panicz 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel 
 
W skład Komisji Skrutacyjnej weszli następujący radni:  
Jarosław Przybył, Celina Zając i Przemysław Panicz. Następnie głos zabrał Pan Starosta 
Mirosław Birecki, który zgłosił kandydaturę Pana Lesława Czernika na Wicestarostę 
Kluczborskiego. Pan Lesław Czernik wyraził zgodę. Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut 
przerwy na przygotowanie kart do głosowania z nazwiskiem kandydata. 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący poinformował radnych, że zostały przygotowane karty 
do głosowania, radni będą kolejno, alfabetycznie wyczytywani, po odbiorze karty należy 
oddać głos i wrzucić kartę do urny, bo jest to tajne głosowanie. 
Kolejno wyczytywanym radnym zostały rozdane opieczętowane karty do głosowania  
i przystąpiono do przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty 
Kluczborskiego. Po oddaniu głosu przez wszystkich obecnych radnych Przewodniczący 
ogłosił 10 minut przerwy w obradach. Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej odczytała protokół z przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru 
Wicestarosty Kluczborskiego i przedstawiła wyniki. W tajnym głosowaniu wzięło udział  
18 radnych, oddano 18 ważnych głosów, 0 nieważnych. Kandydat na Wicestarostę Pan 
Lesław Czernik otrzymał 14 głosów za, 3 przeciw, 1 głos wstrzymujący, dlatego też na 
Wicestarostę Kluczborskiego został wybrany Pan Lesław Czernik.  W związku z wyborem na 
stanowisko Wicestarosty Kluczborskiego Pana Lesława Czernika została podjęta przez Radę 
Powiatu w Kluczborku Uchwała Nr XX/157/2020 w sprawie wyboru Wicestarosty 
Kluczborskiego. Przewodniczący Rady pogratulował nowo wybranemu Wicestaroście. 
Następnie głos zabrał Pan Lesław Czernik, który podziękował Panu Staroście za zaufanie, 
Panu Burmistrzowi Miasta Wołczyn, oraz Burmistrzowi Miasta Kluczborka za wsparcie oraz 
radnym za oddane głosy.    

 
Do punktu 4 porządku obrad 

Przewodniczący przeszedł do omówienia przedstawionego projektu uchwały w sprawie 
likwidacji Zarządu Dróg Powiatowych w Kluczborku. Głos zabrał Pan Starosta, który 
powiedział, że uchwała ta jest podyktowana tym, że w obecnej sytuacji ZDP nie ma 
możliwości, by skutecznie realizować zadania związane z zarządzaniem i utrzymaniem dróg. 
Jedną z przyczyn tego stanu rzeczy jest brak dostatecznej bazy sprzętowej, sprzęt jest bardzo 
zużyty. Obecnie grupa remontowa zajmuje się uzupełnianiem ubytków w nawierzchni drogi, 
koszeniem pobocza, utrzymaniem chodników, konserwacją oraz bieżącymi naprawi. 
Zachodzi konieczność reorganizacji ZDP. Niedawno podobną uchwałę podjęła Rada Powiatu 
w Brzegu. Od stycznia 2021 roku w Starostwie Powiatowym zostanie utworzony wydział 
zarządzania drogami. Zostanie tzw. grupa remontowa, szybkiego reagowania.  
Pan Starosta powiedział, że spotkanie z pracownikami już się odbyło. Oszczędności, które 
powstaną w wyniku tej reorganizacji zostaną przeznaczone na drogi. Nakłady na drogi będą 
musiały rosnąć. Powiat posiada około 400 km dróg, wyremontowanych zostało ok. 140 km. 
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Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że wszystkie drogi położone są na 
działkach gruntowych, których jest pokaźna ilość. Czy wiadomo ile jest tych działek i w ilu 
księgach wieczystych są zaewidencjonowane. Pan Starosta odpowiedział, że zapewne wiedza 
ta jest w posiadaniu ZDP. Kolejno Piotr Pośpiech powiedział, że dziwne jest to, że ten aspekt 
nie był wzięty pod uwagę, bo na tych działkach został ustanowiony trwały Zarząd 
ujawnionych w księgach wieczystych. Pod jedną droga może być nawet kilkanaście, 
kilkadziesiąt działek, rożnie to bywa. Ta wiedza jest kluczowa, bo wpis do księgi wieczystej 
kosztuje 200 zł, a jego wykreślenie 100 zł. Jeśli działek jest 10000 to trzeba pomnożyć to razy 
100. Jest to potencjonalnie wielka kwota. Radny Piotr Pośpiech zapytał, czy dzisiaj jest 
możliwość uzyskania odpowiedzi? Pan Starosta odpowiedział, że Dyrektor ZDP nie zgłaszał 
takiego problemu, więc obecnie nie można odpowiedzieć na to pytanie, czy taki problem 
wystąpi. Pan Starosta powiedział również, że problem ZDP trzeba rozwiązać, reorganizacja 
jest konieczna i sam Dyrektor ZDP popiera te zmiany. Dofinansowanie sprzętowe ZDP 
wyniosłoby kilkaset, a nawet 1 mln zł. Kolejno radny Piotr Pośpiech powiedział, że koszty 
przekształcenia są bardzo ważne, może to być nawet i 100 tys. zł. Bez tych wyliczeń trudno 
podjąć decyzję co do projektu w sprawie likwidacji ZDP. Pan Starosta powiedział, że 
wszystkie wyliczenia zostaną przedstawione radnym. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że po 
podjęciu uchwały może być już za późno.  Następnie radny powiedział, że w uzasadnieniu 
napisane jest, że przemawia za likwidacją ekonomia i kwestie organizacyjne mają usprawnić 
proces zarządzania drogami i skuteczniejszą realizację zadań administracji. Zakres zadań, 
który spoczywa na Powiecie opisany w pkt. 2 i 3 wskazuje jasno, że te zadania musza być 
wykonane. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że teraz mówi się, że ograniczenie zatrudnienia 
również w administracji ma spowodować usprawnienie procesu zarządzania drogami  
i poprawienie skuteczności realizacji zadań, ciężko w  to uwierzyć stwierdził radny Piotr 
Pośpiech. Dziwny jest również fakt, że nie ma na sali nikogo z ZDP i być może „euforia Pana 
Dyrektora sprawiła, że poszedł już świętować”. Kolejno opracowane uzasadnienie według 
radnego jest materiałem, który bardziej usprawiedliwia odrzucenie tego projektu likwidacji 
niż głosowania za nim. W tej strukturze z tym sprzętem tylko od 2014 roku zainwestowano  
w przebudowy i remonty odtworzeniowe dróg ok. 29 mln zł. Radny powiedział, że teraz 
słyszy, że likwidacja stanowisk pracy, poprzez zwolnienia, osiągając już prawie 100 osób 
zwolnionych w ciągu 20 miesięcy kadencji nowego Zarządu ma poprawić skuteczność 
realizacji zadań. Pan Starosta odpowiedział, że nie można mówić, że zostanie zwolnionych 18 
osób, bo jest to kolejna manipulacja. Będzie tworzony wydział, część osób przejdzie do 
wydziału, 4 osoby z ekipy remontowej zakończą pracę i jest dla nich poszukiwana nowa 
praca. Jedna osoba z administracji odchodzi do innej pracy. Pan Starosta odniósł się do 
wcześniejszej wypowiedzi radnego Piotra Pośpiecha i zwrócił się o pisemne wyjaśnienie, 
skąd się wzięła i w jaki sposób została wyliczona liczba 100 osób niby zwolnionych i czy 
rzeczywiście te 100 osób o których radny wspomniał są bezrobotne. Następnie 
Przewodniczący obrad stwierdził, że dyskusja zaczyna przypominać grę w „ping ponga”, być 
może inni radni też chcą się wypowiedzieć. Kolejno głos zabrał Wicestarosta Kluczborski Pan 
Lesław Czernik, zwracając się do radnego Piotra Pośpiecha, który mówił wcześniej o „euforii 
Dyrektora ZDP”. Mianowicie Dyrektor ZDP z przyczyn zdrowotnych nie mógł pojawić się na 
Sesji Rady Powiatu i należy używając pewnych sformułowań pohamować język. Kolejno 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem. Następnie radny Piotr Pośpiech zgłosił 
chęć zabrania głosu. Przewodniczący Rady odpowiedział, że zostało zarządzone już 
głosowanie i według Statutu nie ma możliwości zabrania głosu w trakcie głosowania. Radny 
Piotr Pośpiech powiedział, że zgłaszał się już wcześniej, przed głosowaniem. Radny 
stwierdził, że ma prawo zabrać głos i w kwestii formalnej powinien on zostać udzielony 
natychmiast. Przewodniczący odpowiedział, że radny Piotr Pośpiech miał już udzielony głos 
kilkukrotnie i miał prawo wypowiedzi na wszystkie tematy. Kolejno radny Piotr Pośpiech 
zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego o udzielenie głosu. Przewodniczący zwrócił się do 
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radnego Piotra Pośpiecha z prośbą o poszanowanie całej Rady Powiatu. Następnie radny Piotr 
Pośpiech stwierdził, że na wyraźną jego prośbę i zgłoszony wniosek formalny 
Przewodniczący 3krotnie nie udzielił głosu. Przewodniczący Rady stwierdził, że nie jest to 
prawdą. Następnie radny Piotr Pośpiech zwrócił się z prośbą o udzielenie głosu, by 
odpowiedzieć na pytanie Pana Starosty i żeby dalej kontynuować debatę nad projektem 
uchwały. Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu w kwestii spornej 
Radcę Prawnego, który powiedział, że zgodnie § 16 Statutu Powiatu Kluczborskiego  
w przypadku , gdy radny odbiega od przedmiotu obrad, lub przekracza wyznaczony czas, po 
dwukrotnym przywołaniu Przewodniczący Rady może odebrać mu głos. Natomiast w §15 jest 
napisane, że nie można udzielać głosu w sprawie formalnej w trakcie głosowania. Projekt 
uchwały został poddany pod głosowanie. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Wojciech Smolnik, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Ryszard 
Okaj, Andrzej Olech, Mariusz Pieńkowski, Lesław Czernik, Maciej Sitek 
PRZECIW (2) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Magdalena Durecka, Jakub Goliński, Damian Buła, Marcin Michalski, Przemysław Panicz, 
Celina Zając 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel 
 
Radni podjęli Uchwałę Nr XX/158/2020 w sprawie likwidacji Zarządu Dróg Powiatowych  
w Kluczborku.  

 
Do punktu 5 porządku obrad 

Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 
Młodzieżowego Domu Kultury im. Stanisława Wyspiańskiego w Kluczborku, z siedzibą przy 
ul. Damrota 4 w Kluczborku. Głos zabrał Pan Starosta. Minister Edukacji Narodowej uchylił 
zaskarżone postanowienie Opolskiego Kuratora Oświaty i pozytywnie zaopiniował zamiar 
likwidacji MDK w Kluczborku z  dniem 31 sierpnia 2020 r. Wielokrotnie było już mówione, 
że to nie jest likwidacja, tylko chęć stworzenia nowego Domu Kultury, który powstanie  
z dwóch jednostek. Z uwagi na prawne odmienności, czyli to, że KDK jest instytucją kultury 
a MDK instytucją oświatową nie można w świetle prawa ich połączyć wprost umową, czy 
uchwałą, żeby doszło do połączenia należy wcześniej MDK „zlikwidować”.  Nikt nie chciał  
z dniem 1 września br. zamykać MDK. Najważniejsze jest dobro dzieci i młodzieży. Należy 
im stworzyć lepsze warunki do rozwijania swoich pasji. Na sali obecny jest Burmistrz Miasta 
Kluczborka Pan Jarosław Kielar, który w dalszym ciągu podtrzymuje chęć wspólnego 
tworzenia nowej instytucji kultury. Podjęta została decyzja, aby ponownie przeprowadzić całą 
procedurę i złożyć do Kuratora wniosek o wyrażenie ponownej opinii. Minister Edukacji 
Narodowej zauważył trudną sytuację finansową oraz to, że Powiat Kluczborski jest  
w czołówce Powiatów, gdzie stosunek zobowiązań do wykonanych dochodów wynosi ponad 
100%.  Kolejno glos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że trzeba mówić prawdę. 
Nie należy mówić, że można zlikwidować MDK z dniem 31 sierpnia, bo było to 
niewykonalne. Należy rzeczywistość nazywać po imieniu. W uzasadnieniu napisane jest, że 
program naprawczy uzyskał pozytywną opinię, co jest nieprawdą. Uzyskał opinię  
z zastrzeżeniami, czyli tuż powyżej negatywnej. Jak się podejmuje jakieś decyzje to chce się 
jej jak najlepiej zaprezentować i jest to zrozumiałe. Wskaźnik, o którym wspomniał Pan 
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Starosta osiągnął nowy Zarząd na koniec 2019 roku. We wcześniejszych latach można 
sprawdzić w rankingach Wspólnoty, że to wyglądało inaczej. Kolejno radny Piotr Pośpiech 
stwierdził, że Pan Starosta nie mówi prawdy odnośnie połączenia dwóch placówek KDK  
i MDK. W samym uzasadnieniu mówi się o utworzeniu gminnej instytucji kultury, że nowa 
gminna instytucja zapewni uczestnikom zajęć możliwość ich kontynuowania. W odniesieniu 
do dostępu młodzieży do infrastruktury gminnej nawet obecność Pana Burmistrza Jarosława 
Kielara potwierdzi, dość jasno, że dzisiaj młodzież gminy i powiatu nie ma ograniczonego 
dostępu do infrastruktury gminnej. Radny Piotr Pośpiech zapytał, kiedy zostanie wszczęta 
procedura tworzenia tej nowej instytucji kultury w Kluczborku, bo na tym oparte zostało 
zażalenie skierowane do Ministra Edukacji Narodowej. Kolejno Przewodniczący Rady zadał 
pytanie do radnego Piotra Pośpiecha, na jakiej podstawie twierdzi, że Pan Starosta mówi 
nieprawdę o połączeniu dwóch jednostek w jedną? Radny Piotr Pośpiech odpowiedział, że 
treść uzasadnienia jest pokrętna. Opinia nigdy nie była pozytywna. Dość żywa dyskusja była 
na ostatnim posiedzeniu Komisji Zdrowia. Pan Starosta wtedy powiedział, że jest już za 
późno, jest już nowy Dyrektor w KDK. Wszyscy zwolnieni pracownicy z MDK otrzymają 
propozycję pracy w nowej-starej instytucji. To nie będzie nowa powołana instytucja, to 
będzie  KDK, który po zlikwidowaniu ma przejąć pracowników i zmieni się być może szyld. 
Przewodniczący Rady odebrał głos radnemu i stwierdził, że jest to manipulacja i dla radnego 
Piotra Pośpiecha wszystko co powie druga strona jest nieprawdą, jednak radny nie jest  
w stanie tego uzasadnić.  Kolejno Pan Starosta odniósł się do wspomnianej wcześniej opinii 
RIO odnośnie programu naprawczego. Opinia ta była z zastrzeżeniami, które dotyczyły 
jedynie sposobności pozyskania finansowania, które udało się Powiatowi pozyskać. 
Mówienie, że zastrzeżenie dotyczyło likwidacji MDK jest nieprawdą. Przewodniczący Rady 
powiedział, że nie należy odbiegać od tematu i zwrócił się do pozostałych radnych  
z zapytaniem, czy chcą zabrać głos. Radny Piotr Pośpiech stwierdził, że Przewodniczący 
Rady prowadzi obrady w sposób „karygodny”. Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że 
sposób prowadzenia debaty przez radnego Piotra Pośpiecha jest niedopuszczalny, karygodny  
i jest to niegodne radnego. Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział,  
że w uzasadnieniu do uchwały o zamiarze likwidacji MDK są kłamstwa. Faktem jest to, że 
opinia RIO o programie naprawczym była z zastrzeżeniami i każdy wie co to znaczy. 
Następnie w uzasadnieniu jest wspomniany stan techniczny budynku. Radny Piotr Pośpiech 
powiedział, że był u Kuratora Opolskiego i rozmawiał z osobami, które były w MDKu na 
kontroli i na pytanie jak oceniają stan techniczny tego obiektu, jeden z panów zażartował „ że 
pomalowałby korytarze na jaśniejszy kolor”. Radny powiedział, że nie twierdzi, że to jest 
pałac wysadzany brylantami. Wymiana pieca grzewczego to koszt ok. 10-12 tys. zł, budynek 
stoi w środku miasta, więc można go podłączyć to sieci miejskiej. Dzisiaj bez odpowiedzi jest 
pytanie o tym, kiedy powstanie nowa jednostka, bo nie powstanie. Ta zostanie zlikwidowana, 
a jej pracownicy być może będą przyjęci do istniejącej jednostki. Radny Piotr Pośpiech 
zapytał, skąd się wziął termin do likwidacji 30 czerwca 2021. Osoby tam pracujące, 
pracownicy będą musieli ten urlop wykorzystać w czasie roku szkolnego, co może odbyć się 
kosztem dzieci. Ewentualnie może zostać wypłacony ekwiwalent. Pan Starosta odpowiedział, 
że MDK jest taką jednostką, że może być zlikwidowany w trakcie roku szkolnego. Była 
możliwość, by podjąć uchwałę, o likwidacji MDKu do końca roku, bez ponownej opinii 
Kuratora Opolskiego. Głos zabrał Burmistrz Miasta Kluczborka Pan Jarosław Kielar, który 
powiedział, że w marcu zeszłego roku powiedział, co będzie zrobione jeśli dojdzie do 
likwidacji, czy reorganizacji MDKu. Najistotniejsze w tym temacie jest to, aby dzieci miały 
swoje zajęcia, oraz żeby pracownicy mieli zapewnioną prace. Zmianę głównie odczują 
pracownicy zatrudnieni na karcie nauczyciela. Zmieni się wymiar czasu pracy z 18 na 40 
godzin. Na temat ekonomii trudno jest mówić zwłaszcza w dzisiejszych czasach. Pan 
Burmistrz podkreślił, że Gmina Kluczbork nie wycofuje się z tej możliwości wspólnego 
funkcjonowania pod jednym szyldem. Sam budynek, który zostanie Gminie przekazany  
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w dalszym ciągu pozostanie w Kluczborku. Gmina Kluczbork udowadnia, że nie patrzy na to, 
czy coś jest Starostwa, czy Gminy. Mimo trudności w tym roku, na szpital oraz kupno akcji  
z Maciejowa Gmina przeznaczyła 1 mln zł. W między czasie Gmina przejęła również parę 
dróg. Następnie głos zabrał Starosta Kluczborski, który powiedział, że Minister Edukacji 
Narodowej w swoim piśmie napisał, że zamiar likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury  
w Kluczborku pomimo, że wywołuje wśród społeczności lokalnej naturalną obawę przed 
zmianą, jest racjonalny zarówno w odniesieniu do poprawy warunków sprzyjających 
rozwojowi zainteresowań i uzdolnień dzieci i młodzieży zamieszkujących w Powiecie 
Kluczborskim jak i ze względów ekonomicznych. Pan Starosta powiedział, że to jest 
kluczowe. Należy kierować się racjonalnością, dzięki temu w Powiecie nie ma komisarza. 
Następnie głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że wypowiedź Pana Burmistrza 
potwierdza to, że nie będzie żadnej nowej jednostki, nowego centrum. Zostanie zmieniona 
nazwa, szyld , pieczątki, a pracownicy będą pracować w KDK-u. Nie będzie powoływana 
nowa jednostka. Odnośnie ekonomicznych uwarunkowań na pewno będzie jeszcze okazja do 
dyskusji. Radny powiedział, że zlikwidowanie tej placówki na pewno zakończy edukację 
artystyczną i wzmocni majątkowo poprzez budynek instytucję kultury. Radny Piotr Pośpiech 
zapytał, czy urlopy będą wykorzystywane w trakcie roku szkolnego, czy po jego zakończeniu 
zostanie wypłacony ekwiwalent. Pan Starosta odpowiedział, że wszystko odbędzie się w taki 
sposób, aby nauczyciele nie stracili należnych im pieniędzy i nie odbędzie się to kosztem 
dzieci. Przewodniczący Rady powiedział, że intencją jest to, aby sytuacja dzieci i nauczycieli 
na pewno się nie pogorszyła. Połączenie stworzy lepsze warunki do funkcjonowania nowej 
jednostki. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały:  
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jarosław Przybył, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Maciej Sitek, Andrzej 
Olech, Zdzisław Pelc, Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk 
PRZECIW (5) 
Andrzej Butra, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Celina Zając, Marcin Michalski, Damian Buła 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 
Teresa Wróbel 
 
Radni podjęli Uchwałę Nr XX/159/2020 w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu 
Kultury im. Stanisława Wyspiańskiego w Kluczborku z siedzibą przy ul. Damrota 4  
w Kluczborku.  

 
Do punktu 6 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił radnym kolejny projekt z porządku obrad. Radni nie wnieśli 
zapytań i podjęli w głosowaniu Uchwałę Nr XX/160/2020 w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny Rady 
powiatu w Kluczborku. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Jarosław Przybył, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Artur Nowak, Celina Zając, Lesław Czernik, 
Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Damian Buła, Piotr 
Pośpiech, Zdzisław Pelc, Magdalena Durecka, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Mariusz 
Pieńkowski 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 
Andrzej Butra, Teresa Wróbel 

 
Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodniczący przeszedł do omówienia kolejnego projektu uchwały. Radni nie wnieśli 
uwag i w głosowaniu podjęli Uchwałę Nr XX/161/2020 w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rolnictwa Rady Powiatu w Kluczborku.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wojciech Smolnik, Jarosław Przybył, Robert Wietrzyk, Maciej Sitek, Jakub Goliński, 
Przemysław Panicz, Celina Zając, Marcin Michalski, Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Artur 
Nowak, Andrzej Olech, Damian Buła, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław 
Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

 
Do punktu 8 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu z porządku obrad. Radni nie 
wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę Nr XX/162/2020 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kluczborku. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Sitek, Celina Zając, Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Marcin 
Michalski, Artur Nowak, Jarosław Przybył,Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Magdalena 
Durecka, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Mariusz Pieńkowski, Damian Buła, Zdzisław 
Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

 
Do punktu 9 porządku obrad  

Kolejny projekt dotyczył zmiany uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Rolnictwa. Przewodniczący poprosił o podanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji. Głos zabrał radny Robert Wietrzyk, który zgłosił kandydaturę radnego Mariusza 
Pieńkowskiego. Radny wyraził zgodę. Innych kandydatów nie zgłoszono, więc 
Przewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego na Przewodniczącego Komisji 
został wybrany Pan Mariusz Pieńkowski.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Maciej Sitek, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Przemysław Panicz, Andrzej Olech, Lesław 
Czernik, Jarosław Przybył, Wojciech Smolnik, Celina Zając, Marcin Michalski, Damian Buła, 
Magdalena Durecka, Ryszard Okaj, Zdzisław Pelc, Artur Nowak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Mariusz Pieńkowski 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
 
Radni podjęli Uchwałę Nr XX/163/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 
Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rolnictwa. 
 

Do punktu 10 porządku obrad  
Następnie przedstawiony został projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny. 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. Głos zabrał radny Lesław Czernik, który 
zgłosił kandydaturę Pana Roberta Wietrzyka na Przewodniczącego Komisji. Radny wyraził 
zgodę. Innych kandydatur nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie w wyniku, 
którego na Przewodniczącego Komisji wybrany został Pan Robert Wietrzyk. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Maciej Sitek, Magdalena Durecka, Przemysław Panicz, Artur Nowak, Jakub Goliński, 
Jarosław Przybył, Mariusz Pieńkowski,Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Damian Buła, 
Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Marcin Michalski, Celina Zając, Andrzej Olech 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Wietrzyk 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
  
Radni podjęli Uchwałę Nr XX/164/2020 w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny.  

 
Do punktu 11 porządku obrad 

Następny projekt uchwały dotyczył zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Kluczborskiego na rok 2020. Nikt z radnych nie wniósł zapytań do projektu, który był dość 
obszernie omawiany na wcześniejszej komisji. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Wojciech Smolnik, Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Lesław 
Czernik, Artur Nowak, Mariusz 
Pieńkowski, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Przemysław Panicz, Jakub Goliński, Celina Zając, Marcin Michalski, Magdalena Durecka, 
Damian Buła 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
 
Radni podjęli Uchwalę Nr XX/165/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2020. 
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Do punktu 12 porządku obrad 
Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu, wobec tego Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Andrzej Olech, Jarosław 
Przybył, Zdzisław Pelc, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Ryszard Okaj 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Jakub Goliński, Przemysław Panicz, Celina Zając, Marcin Michalski, Damian Buła, 
Magdalena Durecka 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
 
Radni podjęli Uchwałę Nr XX/166/2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
 

Do punktu 13 porządku obrad 
Następnie przedstawiony został projekt w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej. Radni nie wnieśli uwag do projektu i Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Artur Nowak, Jakub Goliński, Maciej Sitek, Andrzej Olech, Przemysław Panicz, Ryszard 
Okaj, Lesław Czernik, Damian Buła, Robert 
Wietrzyk, Marcin Michalski, Jarosław Przybył, Celina Zając, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław 
Pelc, Wojciech Smolnik 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Magdalena Durecka 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
 
Radni podjęli Uchwałę Nr XX/167/2020 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej.  

 
Do punktu 14 porządku obrad 

Ostatni projekt uchwały dotyczył przyjęcia Powiatowego Programu na Rzecz Rozwoju Pieczy 
Zastępczej na lata 2020-2022. Radni nie wnieśli zapytań do projektu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Sitek, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Przemysław Panicz, Artur 
Nowak, Mariusz Pieńkowski, Jarosław Przybył, Lesław Czernik, Damian Buła, Ryszard Okaj, 
Magdalena Durecka, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Marcin Michalski, Celina Zając 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
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Radni podjęli Uchwałę Nr XX/168/2020 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu na 
rzecz Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2020-2022. 

 
Do punktu 15 porządku obrad 

Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 
Wodnego w Kępnie na obszarze Powiatu Kluczborskiego za rok 2019. Radni nie wnieśli 
zapytań do sprawozdania i przyjęli je w głosowaniu: 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Artur Nowak, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Przemysław Panicz, Marcin Michalski, Celina 
Zając, Jakub Goliński, Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Andrzej 
Olech, Damian Buła, Lesław Czernik, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Magdalena Durecka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
 

Do punktu 16 porządku obrad 
Następnie przedstawione zostało sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 
Wodnego w Kluczborku na obszarach Powiatów Kluczborskiego, Opolskiego, 
Namysłowskiego i Oleskiego za rok 2019. Radni nie wnieśli zapytań do sprawozdania  
i przyjęli je w głosowaniu: 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Sitek, Jakub Goliński, Jarosław Przybył, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, Marcin 
Michalski, Ryszard Okaj, Mariusz Pieńkowski, Artur Nowak, Damian Buła, Celina Zając, 
Magdalena Durecka, Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Przemysław Panicz 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

 
Do punktu 17 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma zapytania odnośnie 
przedstawionego sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres od 
15.05.2020 r. do 31.07.2020 r.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Artur Nowak, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Przemysław Panicz, Mariusz Pieńkowski, 
Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Robert 
Wietrzyk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Marcin Michalski, Celina Zając, Damian Buła 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (3) 
Andrzej Butra, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
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Do punktu 18 porządku obrad 
W wolnych wnioskach głos zabrał Pan Starosta, który poinformował radnych o aktualnej 
sytuacji epidemiologicznej w powiecie. Ukazała się też nowa aktualizacja Powiatów na liście 
Ministerstwa Zdrowia i pobliski Powiat Oleski znajduje się na liście ostrzegawczej. Rok 
szkolny rozpocznie się normalnie, obecnie Powiat oczekuje na dostawę środków do 
dezynfekcji. Każda z jednostek oświatowych składała zapotrzebowanie na środki  
z Ministerstwa Zdrowia. W związku z COVID-19 uruchamiane są również różne projekty 
unijne. Między innymi 20 laptopów trafiło do placówek opiekuńczo-wychowawczych  
z Powiatu Kluczborskiego i jeden do rodziny zastępczej zawodowej. Kolejne laptopy  
w liczbie ok. 89 trafią do rodzin zastępczych z projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych  
w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19”. Został już przeprowadzony przetarg, 
kwota ok. 240 tys. Dofinansowanie jest ze środków budżetu Państwa. Został zakończony 
remont dachu przy Szkole Nr 2 CKU w Kluczborku. Remont kosztował ok. 140 tys. zł. 
Ogłoszony również przetarg na termomodernizację tej szkoły. Podpisana została umowa na 
dofinansowanie w wysokości 800 tys. zł. Podpisana została również umowa dla szpitala na  
e-usługi. Można uzyskać dofinansowanie w wysokości ok. 1 mln zł. Obecnie 
przygotowywany jest również przetarg na pozyskanie sprzętu dla szpitala. Wykonywane są 
drobne remonty bieżące. ZSO w Kluczborku otrzymał 40 tys. zł. dotacji z Urzędu 
Marszałkowskiego na remont. W projekcie uchwały odnośnie zmian w budżecie można 
również zauważyć, że zostały zwiększone wydatki na drogi. Kolejno głos zabrał 
Wiceprzewodniczący Maciej Sitek, który poinformował o tym, że do Biura Rady i Zarządu 
Powiatu wpłynęło pismo z ofertą Ośrodka Wsparcia Ekonomii Społecznej dla Subregionu 
Północnego, z którym radni mogą zapoznać się w Biurze Rady. Kolejno Przewodniczący 
Rady złożył życzenia urodzinowe radnej Celinie Zając, która podziękowała wszystkim za 
życzenia. Radna zwróciła się do Pana Starosty z prośbą o interwencję, mianowicie  
w Gierałcicach w jednym miejscu szuter zasypał ścieżkę rowerową. Na koniec głos zabrał 
Radny Damian Buła, który poprosił Pana Starostę o przekazanie informacji w sprawie 
poprzedniego remontu dachu na Szkole Nr 2 CKU w Kluczborku, kto te prace odbierał, kto za 
to odpowiada. Te roboty były wykonywane kilka lat temu, a teraz okazuje się, że był 
potrzebny kolejny remont. Pan Starosta odpowiedział, że postara się jak najszybciej 
przygotować taką informację. 

 
Do punktu 19 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
za udział w obradach i o godz. 16:00 zamknął XX  Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
Na tym protokół zakończono. 
 
 

 
                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  
                                                         Andrzej Olech 

 
 

 
 

 
 
  Protokołowała: 
Małgorzata Gulanowska 
 

 


